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Junák - český skaut, Královéhradecký kraj, z.s. 

KRJ Královéhradeckého kraje 
 

 
Zápis z jednání KRJ ze dne 8. řijna  2019  
Skautská základna Rtyně v Podkrkonoší  
 

 
 

Přítomni: Michal Bureš - Bumerang, Libor Kukačka - Robin, Jakub Pěnička - Barbušák, 
Jan Štěp - Honza, Martin Klenčík - Akéla, Jiří Granát - Námořník, Jiří Klikoš - 
Číňan, Jaroslav Preussler - Pirát, Jitka Mertlíková - Baff, Přemysl Pistora - 
Přemek (tj. 10 členů z 11 s právem hlasovacím [91%]) 

Omluveni: Tomáš Merta                     Neomluveni:  

Hosté: Martin Paul - Doktor, Stanislav Řezníček - Stanleey, Štěpán Filip, Jan Hylský 
- Bobák, Petra Ševců - Ropuš 

 
 

UDÁLOSTI UPLYNULÉHO OBDOBÍ 

 

Schváleno elektronickým hlasováním: 

U1/20190626:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 
zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro Jiřího Roszynce. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

U2/20190626:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 
zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro Jitku Rozsyncovou. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

U3/20190626:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 
zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro Lucii Neupauerovou. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

U4/20190626:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 

zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro Věru Horníčkovou. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

U5/20190626: Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 

zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro Zdeňka Kheila. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

U6/20190915:Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 
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Medaile díků pro Martina Rydla. 

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 

 

 

ORGANIZACE A HOSPODAŘENÍ 

1. Organizační záležitosti vedoucí k fúzi střediska Miletín (M. Bureš, M. Paul) 

Cíl: dotažení Smlouvy o fúzi, domluva ve věci správy majetku, propagace základny, 
potřebné investice a provoz  

Hlavní úkol je dotáhnout smlouvu o fúzi střediska Miletín - do konce roku je potřeba 
doladit poslední technické detaily. Aktuálně došlo k převedení plateb elektřiny a vody 
na KRJ. Došlo k převodu pokladny na krajský účet. Středisko si ponechalo pouze 
částku kolem 2 000,- Kč na drobné práce kolem areálu (sekání atd.). 

Byla provedena revize střediskového hospodaření krajskou revizní komisí.  

Do konce roku dojde k předání klíčů od objektu vedení KRJ.  

KRJ má předběžnou dohodu s p. Radkem Makovičkou (neskaut), který by prováděl 
správu areálu. Je třeba dojednat výši odměny a rozsah prací  

KRJ musí připravit kalkulaci nákladů.  

 

U7/20191008: KRJ schvaluje odměnu ve výši 150,- Kč/hodina pro p. Makovičku za 
údržbu a správu areálu v případě, že dojde k finální dohodě. 

PRO 10, PROTI 0, ZDRŽEL 0 

 

Sháníme stavaře, který je schopen odborně posoudit stav jednotlivých objektů v 
Miletíně - výzvu do středisek rozešle br. Granát.  

 

2. Krajský sněm – organizační záležitosti (M. Bureš)   

Cíl: jmenování kandidátní komise, organizace a program sněmu, kandidatura, složení 
krajské rady, delegáti VSJ a jejich spolupráce/společné teze  

Sněm proběhne ve Dvoře Králové nad Labem v budově gymnázia dne 18. 1. 2020 
od 15:00 hodin. 

Program: Zpráva o práci krajské rady (Bumerang), zpráva o výchově (Robin), zpráva o 
hospodaření (Doktor), zpráva revizní komise (Seveřanka), vývoj členské základny 
Námořník (konzultace s Pepou Hylským) 

 

KRJ doporučuje zvážit na střediscích, která nemají přímého delegáta na valný sněm, 
aby navrhla kandidáta na tuto pozici krajskému sněmu. KRJ má k dispozici devět 
delegátů na valný sněm Junáka. 

 

U8/20191008: KRJ jmenuje kandidátní komisi ve složení Jiří Granát, Martin Klenčík, 
Jitka Mertlíková, Přemek Pistora, Michal Císař.  

PRO 9, PROTI 0, ZDRŽEL 1 
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Kandidátní komise zasedala po skončení KRJ a zvolila ze svého středu Jiřího Granáta 
svým předsedou. 

 

Dne 1. 3. 2020 od 9:00 hodin proběhne v Hradci Králové (klubovny zamluví br. 
Granát) setkání všech delegátů VSJ z našeho kraje (nejen delegátů zvolených 
krajským sněmem).  

Občerstvení na krajském sněmu zajistí Jakub Pěnička - Barbušák 

 

3. Sněmy podřízených organizačních jednotek (M. Bureš)            

Cíl: domluva na plánované účasti členů KRJ  
 

Plánovaná účast členů KRJ na sněmech: 

Středisko Rtyně - Bumerang 

Středisko Hostinné - Robin 

Středisko Broumov - Barbušák 

Středisko Česká Skalice - Baff 

Středisko Malé Svatoňovice - Baff 

Středisko Dvůr Králové nad Labem - Jan Štěp 

Středisko Náchod - Bumerang, Barbušák 

Středisko Svoboda nad Úpou - Jan Štěp  

Středisko Červený Kostelec - Barbušák 

ORJ Jičín - Miki 

ORJ Hradec Králové-město - Námořník, Bumerang 

ORJ Rychnov nad Kněžnou - Bumerang, Námořník 

Středisko Nové Město nad Metují - Barbušák, Bumerang 

 

4. Kompetence revizních komisí (M. Bureš)  

Cíl: informace o rozšiřování kontrolní činnosti RK 

 KRJ reagovala na podněty ke změnám kompetencí revizních komisí, o kterých ji 
informovala Seveřanka. KRJ se domnívá že rozšiřovat kompetence revizních komisí 
na kontrolu není adekvátní. Například tábory by měl kontrolovat zřizovatel, tedy 
středisková rada. 

 

5. Webové stránky KRJ (M. Klenčík) 

M. Klenčík prezentoval jednotlivé sekce připravovaného webu. Web je připraven ke 
spuštění. Námořník připraví manuál, jak předávat fotky pro KRJ na zveřejnění. 
Zveřejnění nového webu proběhne 17. listopadu.  
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6. Středisko Broumov (J. Pěnička) 

KRJ komunikuje se střediskem, aktuálně nejsou žádné novinky. 
 

7. Medaile Jiráskova kraje (J. Pěnička, M. Bureš) 

Cíl: seznámit KRJ s možností změny povrchové úpravy zlatého stupně, odsouhlasit 
variantu, pověření objednáním, metodika k udělování, hlasování o předložených 
návrzích na udělení medaile 
 
KRJ řeší podobu zlaté medaile, kdy medaile má lesklý povrch a oproti ostatním 
stupňům není patrné stínování. Po dohodě s výrobcem bude povrch zmatněn.  
 
Byla vytvořena metodika k udělování Medailí Jiráskova kraje, která obsahuje příklady 
vhodných uchazečů o jednotlivé stupně. Bude zveřejněna společně se zápisem. 
 
 

U9/20191008:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 

stříbrného stupně Medaile Jiráskova kraje pro xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. 

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

U10/20191008:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 

zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. 

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
 

U11/20191008:  Krajská rada Junáka Královéhradeckého kraje schvaluje udělení 

zlatého stupně Medaile Jiráskova kraje pro xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx. 

Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 

8. Setkání vedoucích středisek z Trutnovska (L. Kukačka) 

L. Kukačka informoval o dění na setkání středisek. Bylo domluveno pořádání 
základních kol a mnohé další. 
 
M. Bureš informoval že 20. 10. 2019 od 15 hodin proběhne v Polici nad Metují setkání 
vedení středisek z Náchodska. 

9. Nákup krajského materiálu (J. Pěnička) 

KRJ nakoupila devadesáti kilogramové závaží pro krajský nůžkový stan. Je možné toto 
závaží zapůjčit společně se stanem. 

10. Výroba putovní ceny pro vítěze krajského kola Svojsíkova závodu (J. Pěnička) 

Je rozjednaná výroba v Žamberku. Odhadovaná cena jedné putovní ceny je kolem 
5000,- Kč, ty vzniknou pro dívčí i chlapecký kmen. 
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11. Zprávy z jednání ORJ (předsedové ORJ) 

Cíl: informovat ostatní o dění v okresech, vzájemně se inspirovat a motivovat k účasti 

 

Hradec Králové-venkov – střediska mají za sebou sněmy. V Třebechovicích nové 
vedení střediska: vedoucí Jitka Krejcarová, v Chlumci a Stěžerách beze změny. Bylo 
plánováno společné setkání vedoucích okresu na počátku září, ale z něj sešlo, v plánu 
je uspořádat jej v lednu v Rokytnici v Orlických horách. Chlumečtí pořádají o víkendu 
22. - 24. 11. celostátní akci Skautský muzikál. V plánu je společný Den zamyšlení v 
únoru a základní kolo ZVaS. Po okresním sněmu skončil Míla Rücker - Dědek, kterého 
vystřídal ve funkci předsedy ORJ Přemysl Pistora. 

 

Hradec Králové-město - dne 7. 9. proběhl dětský den na Hradišti. I přes nepříznivé 
počasí přišlo poměrně velké množství návštěvníků. Proběhly první tři sněmy středisek, 
ve dvou případech zvoleno nové vedení. 

 

Rychnov nad Kněžnou -  všechna střediska mají za sebou úspěšně sněmy. Posledními 
byla Dobruška a Kostelec nad Orlicí. V případě středisek Vamberk, Dobruška a 
Kostelec došlo ke změnám ve funkci vedoucího a jeho zástupce. Okresní rada zahájila 
přípravy na okresní sněm, v rámci kterého proběhne i setkání vedoucích okresu, dále 
určila pořádající středisko tradičního okresního rádcovského setkání, jehož již 7. ročník 
se uskuteční na začátku roku 2020 v Dobrušce. Dále se rozběhly přípravy na pořádání 
základního a krajského kola ZVAS. 

12. Aktuální dění v Náčelnictvu Junáka (P. Kubát) 

 KRJ by ráda pro své členy před každým jednáním NJ pořádala konferenční 
telefonát/skype sloužící k domluvě mezi KRJ a jejím zástupcem v NJ. 
 
 

VÝCHOVA A VZDĚLÁVÁNÍ 

13. Vzdělávání v kraji (L. Kukačka) 

Rádcovský kurz FILIA 
42 účastníků, 40 nakonec absolvovalo 
20 instruktorů včetně rádců 
Kurz zakoupil z ušetřených peněz dataprojektor a plátno. 
Přihlašování na běh 2020 začíná 23. 10. 2019, výběr účastníků opět formou 
motivačního videa. KRJ před schválením kurzu požaduje upřesnění rozpočtu ročníku 
2020. 
 
Čekatelský kurz Arbor Vitae 
Představení projektu Arbor Vitae a hodnocení vyúčtování za běh roku 2019. 
 
Nadstavba Nové skautské stezky - jak na ně? - proběhne v Jičíně v neděli 20. 10. 
2019 od 13:30 do 17:30. Probíhá přihlašování. Přihlášeno cca 18 účastníků. Lektorka 
Martina Adamcová a Eliška Omelková Ywen. 
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14. Krajské jamboree (J. Pěnička) 

Projekt krajského jamboree byl prozatím z osobních důvodů hlavního organizátora 
Jakuba Pěničky přerušen. KRJ ale stále plánuje projekt v budoucnu zrealizovat. 

 

15. Krajské kolo ZVaS 2020 (L. Kukačka, J. Pěnička) 

U12/20191008: KRJ jmenuje velitelem krajského kola ZVAS 2020 Jakuba Pěničku. 
 
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 2 

 
KRJ pověřuje pořádáním závodu ORJ  Rychnov nad Kněžnou. 

 

16. Odvod registračního příspěvku pro KRJ (M. Bureš) 

Navrženo zachovat výši členských příspěvků pro KRJ na stávajících 30,- Kč/člen. 
U13/20191008: KRJ stanovuje výši členského příspěvku na rok 2020 pro KRJ 
Královéhradeckého kraje na 30,- Kč/člen. 
 
Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 
 

RŮZNÉ 

17. Termín příštího zasedání KRJ (M. Bureš) 

Termín 3. 12. 2019 od 18 hodin v klubovně v Rychnově nad Kněžnou. 

 
Zapsal: Jiří Granát - Námořník 
 
Správnost ověřil: Michal Bureš - Bumerang 
 
 


